
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    
Styrelsemöte Tjurkö intresseförening 2017-06-07 

 

1. Mötets öppnande: 

Vice ordf. öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

Närvarande: Jan Krook, Hans Rickler, Peter Georgio, 

Ulla Georgio, Agneta Hansson  och Pia Mostberg-Eriksson.  

 

2. Val av justerare: 

 

- Agneta Hansson. 

 

3. Föregående mötesprotokoll:  

 

- Föregående mötesprotokoll lästes upp och godkändes samt lades till handlingarna.  

 

4. Rapporter och skrivelser 

 

- Jan Krook har talat med Länsstyrelsen om ärendet med taggtråden omkring fastigheten Tjurkö 15:1 och 

1:25 men dom anser att det är kommunen som ska sköta det. 

. Fastighetsförvaltaren vid Karlskrona kommun, Ola Robertsson har varit ute och tittat på taggtråden och 

grindar tillsammans med Jan Krook. Enligt kommunen har arrendaton ansvaret för att grindar o taggtråd är 

fungerande, men kommunen har kontrollansvaret så dom ska göra viss översyn. 

- Jan Krook och Alf Persson åker till Skärgårdsrådet den 14/6 där representanter från olika 

intresseföreningar i Ö. Blekinge träffas. 

            

5. Kassörens rapport: 

 

- Kassören redogjorde för ekonomin, den är god. 

        - Kommunalt bidrag väntas bli ungefär som förra året. 

        - Vi väntar på besked från Boverket om bidrag som är sökt. 

  

6. Aktiviteter: 

   - Midsommarfirande vid Stenbräcka-gården. 

          - Loppmarknad den 1 juli. 

  - Blueskväll i Hägnan den 27/7. Inträde kostar 50 kronor. 

 

  

7.    Övrigt. 

 

- Flyttning av möbler inför reperationen i lokalen som prel. ska börja i augusti. Möblerna flyttas i slutet 

på juli månad. 

- Jan Krook talat med Björn på Stenbräcka och dom kan upplåta utrymme för möblerna. 

- Ulla, Pia och Agneta handlar lotterivinster till midsommar. 

 

             

 

8.     -                  Nästa möte: 

 

            Nästa möte: Årsmötet den 1/8  kl. 18.00  Det bjuds på fika. 

 

                            Avslutning:  

 

9.         Vice ordf. avslutade mötet och tackade för visat intresse.    

  

 

Vid protokollet Justeras 

  

 

 

Ulla Georgio Agneta Hansson 


